

Title (en)

Storage and/or transport box.

Title (de)

Lager- und/oder Transportkasten.

Title (fr)

Caisse de stockage et/ou de transport.

Publication

EP 0331989 A1 19890913 (DE)

Application

EP 89103240 A 19890224

Priority

DE 8803080 U 19880308

Abstract (en)

The storage and/or transport box 1, preferably made of plastic, is provided with a flat bottom 2, two side walls 3a and 3b and a front wall 4 and a rear wall 5. On the inside, the side walls 3a and 3b have retaining devices 6 for inserting partitions 8 which are essentially parallel to the front wall 4 and rear wall 5, and on which support or abutment surfaces are constructed which are effective in each case both parallel and transverse to the plane of the partitions. The retaining devices 6 consist of channel-shaped guide profiles 6 which extend in the vertical direction of the side walls 3a and 3b, are profiled so as to project outwards from the main plane of the side walls 3a and 3b, and whose maximum guide profile height ends at a distance above the bottom 2. <IMAGE>

Abstract (de)

Es wird ein Lager- und/oder Transportkasten 1, vorzugsweise aus Kunststoff, vorgeschlagen, der mit einem ebenen Boden 2, zwei Seitenwänden 3a und 3b sowie einer Vorderwand 4 und einer Rückwand 5 versehen ist. Die Seitenwände 3a und 3b weisen innenseitig Haltevorrichtungen 6 zum Einsetzen von im wesentlichen zur Vorderwand 4 und Rückwand 5 parallelen Trennwänden 8 auf, an denen jeweils sowohl parallel als auch quer zur Trennwandebene wirksame Stütz- bzw. Widerlagerflächen ausgebildet sind. Die Haltevorrichtungen 6 bestehen aus in Höhenrichtung der Seitenwände 3a und 3b verlaufenden, rinnenförmigen Führungsprofilen 6, die aus der Hauptebene der Seitenwände 3a und 3b nach außen vorspringend profiliert sind und deren maximale Führungsprofil-Höhe mit Abstand oberhalb des Bodens 2 endet.

IPC 1-7

B65D 25/06

IPC 8 full level

B65D 1/22 (2006.01); B65D 25/04 (2006.01); B65D 25/06 (2006.01)

CPC (source: EP)

B65D 1/22 (2013.01); B65D 25/04 (2013.01)

Citation (search report)

- [X] US 4372444 A 19830208 - LE GRAND ALEXANDER J, et al
- [A] DE 2122117 A1 19711223

Cited by

GB2256423A; WO9208650A1

Designated contracting state (EPC)

BE CH DE FR GB LI NL SE

DOCDB simple family (publication)

DE 8803080 U1 19880421; DE 58900517 D1 19920116; EP 0331989 A1 19890913; EP 0331989 B1 19911204

DOCDB simple family (application)

DE 8803080 U 19880308; DE 58900517 T 19890224; EP 89103240 A 19890224